
     Nové Mesto nad Váhom 

 

Zápisnica zo stretnutia občanov a poslancov MČ 2  

v Novom Meste nad Váhom dňa 3.5.2018 o 17.hod 

Prítomní poslanci: 

Ing. Mário Vizváry 

Viera Nemšáková 

Mgr. Tatiana Skovajsová 

Zástupcovia mesta: 

TSM:  Ing. Ladislav Lackovič 

MP:  Milan Kubák 

 Počet občanov 8, viď prezenčná listina  

Predmetom stretnutia bolo aj zhodnotenie  činnosti poslancov, mesta  a mestských organizácií 

od poslednej schôdzky, ktorá sa konala 16.11.2017 

1. Ako prvá  sa do diskusie zapojila pani Janegová Edita – poukázala na neporiadok v okolí  

bytov Tematínská č.12,13,14,15 na jeseň  okolie bytoviek  nikto nečistí , napadané lístie si 

obyvatelia  sami zberajú,  nikto nezametá taktiež je problém aj s kosením trávi.  Požaduje aj 

odstrániť problémový strom pri bytovke č.13, je nebezpečný hrozí porušenie statiky domu. V 

ďalšom žiada odstrániť torzo  starej lavičky. Požaduje zo strany mesta väčší dôraz na  

udržiavanie okolia bytoviek.  

-odpovedá Ing. Lackovič –stav dá preveriť, požiadavku so stromom posunie Ing. 

Kravárikovej, odporúča podať žiadosť na komisiu životného prostredia. 

2.Ing. Vizváry sa pýta zástupcu technických služieb kedy sa začne kosiť na sídlisku Hájovky 

-odpovedá  Ing.Lackovič podľa plánu kosenia 

3.p.Gračko – sa pýta na ťažbu vápenca, spôsobuje to hluk a výraznú prašnosť,  

-požiadavka bude odovzdaná Ing. Pavčinovej 

4. p. Školníková  za obyvatelov Považská č.3 ač.4 sa sťažuje na potkany, ktoré stále  sa 

pohybujú v okolí bytoviek, podrývajú trávniky a obrubníky, je tu množstvo dier. 

-požaduje urýchlené riešenie tejto situácie, potrebné  dať žiadosť na deratizáciu 

-je potrebné dať žiadosť na  deratizáciu 

-obyvatelia Považská č.4 požadujú odstrániť  starý kvetináč 

 

Dňa 3.5.2018 zapísala  Mgr. Tatiana Skovajsová 


